您是一位正在**接受癌症治療**的女士嗎? 我們誠邀您參加美國癌症協會舉辦的

容光煥發,心情更好美容示範講座

Are you a woman **undergoing cancer** treatment? You are invited to attend the American Cancer Society's **Look Good Feel Better** class





治療癌症的副作用可能會影響您的容貎而困擾您。在這個示範講座中,註冊美容師會指導您化裝技巧,保護皮膚的秘訣,以及如何使用假髮和頭巾。

Come and receive free instruction on coping with the appearance-related side effects of your treatment. A licensed beauty professional will teach makeup, skin care tips and suggestions for using wigs and head scarfs.

參加活動的癌友將獲贈化裝品一套 A complimentary make-up kit will be provided.

Co-sponsored by the UCSF Asian Health Institute and the Helen Diller Comprehensive Family Cancer Center 由加州大學舊金山分校的亞裔健康研究院和海倫·迪勒家庭綜合癌症中心共同主辦

示範日期: 9/11/2018 (星期二 Tuesday) 1:30 pm-3:30 pm

地址: UCSF 錫安山癌症中心 Divisadero 街 1600 號地面禮品店

UCSF Mt. Zion Cancer Center (Trilingual* – English/Cantonese/Mandarin)

Ground Fl. Gift Shop, 1600 Divisadero St., San Francisco, CA 94115

Trilingual* - English/Cantonese/Mandarin) (三語講座* - 英語/廣東話/普通話)

必需預先報名 Registration required

全國 Look Good Feel Better 的夥伴很榮幸能與加州大學舊金山分校之海倫·迪勒家庭綜合癌症中心和亞裔健康研究院合作,提供給有癌症的華人婦女這個 "客光煥發,心情更好" 的美容示範。

The Look Good Feel Better national partners are proud to collaborate with the UCSF Helen Diller Comprehensive Family Center and the UCSF Asian Health Institute to offer Look Good Feel Better to women with cancer in this community.

"我覺得我是一個全新的女人 - 一個真實的人了,言語無法表達這個講座所带給我精神上的振奮.."。 - 一位參與講座的癌友心得分享。

報名請電美國癌症協會中文熱線: 1-888-566-6222.

look good **feel better**





